
Lagsledermøte 3. mars 

 

Agenda: Driften/ styret Sørlandets Travpark AS 

Tilstede fra forbundsstyret: Kai Sundberg , forbundssekretær. 

Representanter fra Sørlandet Travpark AS: Torleif Sør-Reime og Alf Torfinn Skeie 

Travlagene: Mandal, Lillesand og Birkenes, Risør og Tvedestrand, Grimstad og Omegn, Øyestad og 

Fjære og  Arendal og Omegn. 

På teams: Kristiansand og Omegn og Lista. 

 

Ett flertall av lagene ønsket ett lagsledermøte der man fikk anledning til å spørre styret ved ST 

spørsmål rundt dagnes drift og videre disponeringer.  

Det blir stilt spørsmål om styret ved ST er fornøyd ved jobben de har gjort/gjør. Det er fra flere lag 

brist på tilliten til styret.  Frustrasjon over at ansatte velger å slutte etter mange år i sine stillinger. 

Det stilles også spørsmål vedrørende driften om ST står rustet til å møte de arrangement/messer osv 

de skal arrangere med en minimal bemanning. En plan for vedlikehold blir også etterspurt. 

Alf Torfinn Skeie redegjør for styrets sine disponeringer de siste to årene. Det blir noe diskusjon rundt 

nåværende drift og fremtidig drift. Styret i ST mener de har god kontroll på situasjonen og at de skal 

klare de utfordringer de står ovenfor med den bemanningen det er lagt opp til.  

Det er en viss uenighet blant lagene om jobben styret har gjort er tilfredsstillende eller ei.  

Det kommer innspill om at man bør se litt utenfor egne rekker når det gjelder å finne kandidater til 

styreverv i driftsselskapet. Forbundsleder forklarer kjapt om prosessen rundt det å fremme forslag til 

valgkomiteen og DNT på aktuelle kandidater. Man må bare ta innover seg at det er DNT som har 

aksjemajoriteten og i realiteten bestemmer hvem som blir valgt, men lag/ forbund kan påvirke så 

langt de kan og står fritt til å spille inn kandidater. 

 


